
 

2020-02-12 Valmöte och Annica Hansson Borg berättar 
om sin resa till Kenya och Rotary Doctors 

 
Vårt Inner Wheelmöte inleddes som vanligt med att president Ruth Brunner tände Vänskapens ljus 
för vänskap, hjälpsamhet och internationell förståelse. Därefter hälsade hon gästerna välkomna och 
berättade lite om vad Inner Wheel står för. 

Efter kvällens välsmakande orientaliska kyckling var det tid för årets valmöte vilket genomfördes 
föredömligt snabbt och effektivt. 

På grund av problem med tekniken fick vi kasta om lite i programmet och Ruth framförde 
Programkommitténs förslag till höstens möten.  Vid årsmötet i september kommer Håcan Nilsson 
och berättar om sin karriär, i oktober besöker vi Norra Skåne och i november har vi lite 
flärd från Jansens. Programmet för december är ännu inte fastställt så förslag önskas från 
medlemmarna. 

Vidare berättade Ruth om ett samarbete med Rotaryklubbarna den 24 november då 
Henrik Widegren från Fråga Lund kommer till Röda salongen. Mer information kommer. 

Tre minuter Inner Wheel framfördes av Lena Grevesmühl Råvik då hon berättade om sina 
fyra år i Inner Wheel. 

Presidentens tankar: I en värld full av 
lagom var en Jörgen Johansson. 

Så var det äntligen dags för Annica Hansson Borg 
att berätta om sin resa till Rotary Doctors i Kenya. 

Skolgången i Kenya är obligatorisk och redan 2017 
förbjöd man plastpåsar. Att bli påkommen med en 
plastpåse kostar 50.000kr. 

På vårdcentralerna i byarna är det mottagning en 
gång i veckan. Man skriver in sig på morgonen och 
varje patient får ungefär 5 minuter för sitt 

besök.  Här behandlas 
t ex malaria och 
infektioner.  

Alla patienter har 
med sig sin 
journal.  De 
vuxna  betalar 15 kr 
och barn kostar 5 kr 
per besök.  

Annica berättade 
också att 
Rotaryklubbarna 
hjälper till att 
iordningställa 
brunnar för att 
undvika att smitta 
sprids med vattnet. 

 



Väl hemma ordnades en vandring på Hovdala, Gå för rent vatten, där man fick ihop 16.000 kr. Det 
räckte till en källa i Obwago.  

 

 

Ruth tackade Annica och avslutade kvällen med att berätta att lotteriet inbringade 800 kr. 

Nästa möte den 11 mars har vi vinprovning och startar redan 18.30. 

Text och bild Catharina Blomberg 


